
 
 

Zápis z jednání Výběrové komise  
MAS rozvoj Kladenska a Prahy-západ, z. s. 

dne 4. 12. 2018 v Kněževsi 
 

 

 

Předseda Výborové komise konstatoval, že nebyly předloženy žádné projekty k posouzení a jednání 
výběrové komise ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Klára Zajacová Ověřila: Filip Uhlíř 


